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Директор Војно-безбедносне агенције (ВБА) Светко Ковач изјавио је данас да ће
све информације које је агенција прикупила у вези са злочинима у трговини
људским органима на Косову и Метохији, доставити државној делегацији, пред
одлазак у Савет Европе. Према речима Ковача ВБА нема "класичан досије“ Хашима
Тачија.

  

Адем Јашари и Хашим Тачи

  

Ковач је на седници Одбора за безбедност Скупштине Србије рекао да ВБА прикупља
информације, а да о њиховој тежини као доказима и релевантности одлучује тужилац.

  

Према његовим речима, у току је предистражни поступак, а све податке до којих је ВБА
долазила, али и друге агенције, предају тужиоцу за ратне злочине. Ковач је нагласио да
до доказа није лако доћи јер су, између осталог, неки сведоци, због страха, одустали од
сведочења.

  

"Од 1999. до данас континуирано се ради на прикупљању података и доказа. Оно што
смо знали није било довољно за процесуирање", рекао је Ковач.

  

Он је додао и да од ВБА нико није тражио оригинална документа, као и да у агенцији
немају класичан досије Хашима Тачија.
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Одбор за безбедност усвојио је извештај ВБА за протеклих шест месеци, од марта до
новембра, у коме је наведено да су и даље највећа претња безбедносној ситуацији у
Србији једнострано проглашење независности Космета, организовани криминал и
деловање појединих криминалистичких група.

  

Ковач је на седници нагласио да нема опасности од угрожавања безбедности у Рашкој
области, као ни опасности од угрожавања објеката Војске Србије. Према његовим
речима, потенцијална опасност јесу везе вехабија са припадницима тог верског покрета
са других простора.

  

(Вести)
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